
Zapisnik 
 
sa 13. sednice Upravnog odbora VKS održane 6. juna 2008. godine u Sali za sastanke 
Veterinarske komore Srbije, početkom u 11 časova. 
Prisutni:  
Radoš Railić, predsednik UO 
Nestor Babin, potpredsednik 
Članovi: Nenad Milojković, Grgo Tikvicki, Saša Stokić, Jelica Uzelac i Branka Vidić. 
Sastanku su prisustvovali potpredsednik Nadzornog odbora Jovanka Vlajković, 
predsednik VKS Zoran Rašić i sekretar Komore Jadranka Tijanić.  
Sednicu je otvorio predsednik Upravnog odbora Radoš Railić i predložio Dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika sa sednice Upravnog odbora od 21. 03. 2008. godine; 
2. Informacija o održanim sednicama Stručnog odbora VKS (27.03, 8. i 22.05.); 

a) Predlog Liste verifikovanih skupova i valorizovanih progama za stručno 
usavršavanje veterinara u 2008. godini; 

b) Diskusija o kriterijumima za izdavanje sertifikata od strane organizatora 
pojedinih skupova i programa; 

c) Predlozi za „Programirano usavršavanje VKS“; 
3. Predlog Cenovnika veterinarskih usluga naučnih i specijalističkih veterinarskih 

instituta; 
4. Informacija o radu Etičkog komiteta; 
5. Razno. 

 
Prihvaćen je predlog N.Milojkovića da se dnevni red dopuni tačkom 5. „Predlog dopisa 
Upravi za veterinu u vezi regulisanja upotrebe humanih lekova u veterinarskoj praksi“. 
Tačka „Razno“ razmatraće se pod tačkom 6.  
 
Ad. 1. Zapisnik sa sednice Upravnog odbora od 21.03.2008. godine prihvaćen je sa 
korekcijom nakon primedbe N.Babina da u zapisnik u tački 3. nisu korektno uneti 
predlozi izmena i dopuna cenovnika koje je dostavio RO Severnobanatskog okruga i o 
kojima se glasalo. Upravni odbor složio se da se po ovom predlogu glasa ponovno i sa 
rezultatima ovog glasanja, koje će biti uneto u Zapisnik, isti prihvati. Predlog je 
prihvaćen jednoglasno (7 „za“).  
Predlog izmena Severnobanatskog RO: 
1020……..umesto „veliki papkar“ treba da stoji „krava, bik“…………..560 din. 
posle šifre 1020 ubaciti sledeće: 
1021……..junad, omad…………………………………………………..420 
1030……..krmača………………………………………………………..400 
1031…….tovljenik, ovca, koza………………………………………….350 
1032…….nazimad……………………………………………………….220 
1040…….tele, ždrebe……………………………………………………380 
1050…….prase, jagnje…………………………………………………..150 
1060…….pas…………………………………………………………….400 
1061…….mladunče psa…………………………………………………300 
1070…….mačka………………………………………………………...300 
1071…….mladunče mačke……………………………………………...250 



(glasanje: 3 “za” : 4 “protiv”) 
3071……trihinoskopija digestijom za klanice 
                do 300 uzoraka mesečno………………………………………100 
                od 300 – 400……………………………………………………95 
                     400 – 500……………………………………………………90 
                     500 – 1000…………………………………………………..80 
                    1000 – 2000………………………………………………….60 
                    2000 – 3000………………………………………………….50 
                    preko 3000……………………………………………………40 
(glasanje: 3 “za” : 4 “protiv”) 
 
8610……obeležavanje, uvođenje ušne markice teladima……………….350 
8611……obeležavanje, uvođenje ušne markice svinjama………………150 
8612……obeležavanje, uvođenje ušne markice ovcama i kozama……...150 
8613……obeležavanje, uvođenje ušne markice prasadima………………50 
8614……obeležavanje, uvođenje ušne markice jaradima i jagnjadima…100 
(prihvaćene izmene u šifri 8610, 8611, 8612) 
12060…..evidencija kretanja goveda ( po komadu )…………………….200 
(glasanje: 4 “za” : 3 “protiv”) 
 
šifre 8050 i 8055 PREBACITI U POGLAVLJE 8/5 
(prihvaćeno 7:0) 
 
Ad.2. Informaciju o održanim sednicama Stručnog odbora VKS (27.03, 8. i 22.05.) dala 
je J.Tijanić: Na sednici od 27.03. raspravljano je o primedbama pravne službe 
Ministarstva na Pravilnik o stručnom usavršavanju i zaključeno da se konačna Lista 
predloga za verifikaciju skupova utvrdi nakon Skupštine Komore koja treba da usvoji 
izmene i dopune Pravilnika. U radu ove sednice učestvovao je i predsednik UO koji je 
zamolio SO da se angažuje oko predloga tzv. „Programiranog usavršavanja VKS“. Na 
sednicama 8. i 22. maja razmatrani su pojedinačno prijavljeni programi i skupovi i 
utvrđen predlog Liste za UO koji je na dnevnom redu ove sednice. U radu poslednje 
sednice učestvovao je predstavnik firme „Unicard“ koji je ponudio program elektronskog 
praćenja učestvovanja i evidentiranja aktivnosti članova Komore. Nakon upozavanja sa 
zahtevima Komore izrazio je spremnost da održi za članove UO, SO, Fakulteta i druge 
zainteresirane konkretnu prezentaciju ovog programa 

a) Prihvaćena je Lista valorizovanih skupova i programa koju je Stručni odbor 
predložio UO. Listu treba objaviti na sajtu Komore. Upravni odbor se složio da za 
edukaciju održanu 23. februara „Medicina mačaka“ treba povećati broj bodova jer 
se radi o međunarodno priznatom predavaču. Preporuka Upravnog odbora je da se 
podrže napori organizatora da se obezbede afirmisani predavači. Zaključeno je da 
se proveri kome je namenjena edukacija pod brojem 22. „Obuka za pregled 
svinjskog mesa na trihinelozu“. 

b) Razmatran je predlog osnovnih „Kriterijuma za izdavanje sertifikata od strane 
organizatora pojedinih skupova i programa“. Predlog UO je da se SO predloži da 
jedan od kriterijuma bude i izmirena članarina za tekuću godinu. Zbog lakšeg 
praćenja uplata uUputstvu za uplatu treba u pozivu na broj navesti broj licence. 



c) Istakavši da je „Programirano usavršavanje članova VKS“ jedan od osnovnih 
poslova Komore i da su za taj posao godišnjim finansijskim planom predviđena 
sredstva od 5 miliona dinara, predsednik UO izvestio je da je obavio konsultacije 
sa predsednikom SO koji je razgovarao se potencijalnim predavačima i koji bi do 
15. juna trebao da dostavi spisak predavača i programa. Prema gruboj proceni 
cena jednog takvog regionalnog sastanka bila bi oko 150.000 dinara. Kada se 
dobije predlog liste predavača biće ponuđena i cena nakon čega bi se ovaj predlog 
prosledio na regionalne odbore koji bi odlučili šta žele da se kod njih organizuje. 
Ovi sastanci treba da budu na regionalnom nivou dva puta godišnje. Moguće je da 
se to održava subotom, u dogovoru sa Upravom mogla bi se istovremeno  
uključiti i obuka inspektora. U sklopu ovih aktivnosti razgovarao je sa prof. 
Trailovićem o eventualnom uključenju ambulanti i stanica u letnju praksu 
studenata. Svi predlozi treba da se dostave do 15. juna prof. Trailoviću ili 
J.Tijanić. 

Ad.3. Predlog Cenovnika veterinarskih usluga naučnih i specijalističkih veterinarskih 
instituta obrazložio je Z.Rašić. Potkomisija za ove cene sastala se 22. maja. Razmatran je 
predlog modela Aneksa ovog cenovnka (u prilogu) i UO se složio da bi odobrenje 30%  
popusta na predviđene cene u slučaju ugovorne saradnje bio suviše velik i zaključio d taj 
popust ne treba da bude veći od 20%. Takođe je kao suvišan izbačen član 3. (rezultati 
glasanja:7 „za“). 
Ad.4. Upravni odbor tražio je informaciju o tome šta se dešava sa predmetima 
prijavljenim Etičkom komitetu. Predsednik Komore obavestio je da je podneo prijave za 
12 slučajeva. Zbog obaveza koje je imao u poslednja dva meseca predsednik EK obećao 
je da će ovih dana formirati Komisije. Upravni odbor je zaključio da se komisije moraju 
formirati najkasnije u roku od sedam dana i da se pokrenu postupci. 
Ad.5. Predlagać dopune dnevnog reda N.Milojković prosledio je svim prisutnima predlog 
dopisa koji bi trebalo uputiti Upravi jer u čl.7 Pravilnika o prometu lekova izričito stoji da 
se human lekovi ne mogu upotrebljavati u veterini. 
Zaključeno je da Uprava za veterinu treba da pokrene inicijativu za izmenu Pravilnika i u 
tom smislu zatražiti sastanak sa Odeljenjem za promet lekova Uprave uz dopis koji treba 
da pripremi kolega Milojković koje bi bilo prateće obrazloženje. 
Ad.6. Razno: 

a) S.Stokić pokrenuo je pitanje sankcionisanja onih koji ne poštuju Cenovnik, 
pogotovo kad to rade oni koji nisu ni podneli Zahtev za izdavanje licenci. 
N.Babin smatra da je pored sankcija predviđenih DEP-om koji je neophodno 
primeniti potrebno da imamo i Pravilnik o stručnim smernicama. R.Railić smatra 
da je neophodna saradnja sa Upravom jer se problemi sa apotekama i radom „na 
crno“ mogu rešiti samo zajedničkom akcijom, ali je pesimista jer se kod dodele 
novog Programa nije vršila provera licenci, oni koji su se žalili nisu dobili 
odgovor. 

b) N.Babin se posebno osvrnuo na probleme koji su proizašli iz obavljenih 
privatizacija,može se očekivati da će svako pojedinačno tražiti reviziju terena. 
Važno je ko Program sada radi i ko će ga u budućnosti raditi. Potrebno je da 
Uprava brzo reaguje, ako se traži revizija. 

c) Pravilnik o strukovnom nadzoru zahteva da se uradi predlog Protokola o 
strukovnom nadzoru koji će za narednu sednicu pripremiti R.Railić. 



Rezimirajući prethodnu diskusiju Z.Rašić je zaključio da se: 
- na narednu sednicu UO pozove direktor Uprave i načelnik inspekcije; 
- imajući u vidu tok privatizacije i transformacije veterinarske službe u narednom 

periodu može s očekivati veliki broj problema koji će se neminovno dešavati i 
samo direktnom komunikacijom sa Upravom moći će se pomoći kolegama, ali 
kolege i same moraju dobro razmisliti šta će i kako da rade; 

- postojeća zakonska regulativa ne dozvoljava da se raspiše ponovni konkurs za 
Program mera koji je u toku; 

- nepoštovanje cenovnika treba da se sankcioniše i tu ne sme da bude lažnog 
solidarisanja. 

Obavestio je Upravni odbor o nekim aktivnostima u proteklom periodu: 
- Udruženje studenata veterinarske medicine Novi Sad organizovala je 16.maja 

seminar „Savremeni trendovi nastave u veterini-Implementacija obrazovnih 
veterinarskih institucija u bolonjski proces“ na kojem je sa predavanjem o radu 
Komore učestvovao. Za organizaciju ovog skupa podnet je zahtev za finansijsku 
pomoć. Upravni odbor se složio da im se uplati 20.000 dinara; 

- 17 i 18. juna održaće se u Sofiji sastanak OIE-a na koji je pozvana Komora da, 
zajedno sa Francuskom, Austrijom, i Portugalom, iznese našu šemu organizacije i 
rada Komore; 

- 9. juna organizovaće se Skupštin udruženja veterinara iz sistema odbrane; 
- 10. juna sastaće se Komisija zadužena za izradu Elaborata o potrebama Srbije za 

veterinarskim kadrovima do 2020. godine; 
- 8.maja naš predstavnik na sastanku na poziv TAIEX-a o MRSA 
- Predstavnik Komore Đ.Ignjić bio na inicijalnom sastanku Projekta EU o 

obeležavanju životinja; 
Upravni odbor doneo odluku da se uredniku „Vet.gasnika“ isplati uređivački honorar u 
visini od 30% prosečnog dohotka zaposlenih u Komori u bruto iznosu po objavljenom 
broju časopisa.  
Sednica je završena u 15,20 časova. 
 
Zapisnik vodila      Zapisnik overava 
Jadranka Tijanić, dr. vet.     Radoš Railić,dr. vet. 
Sekretar VKS       Predsednik Upravnog odbora 
 
 
 


